



Elise Karlsson Faudot

Protokoll

2020-09-09

Styrelse

Styrelsemöte 2, 2020-09-01

Styrelsemedlemmar närvarande

Sebastian Pfaff
Elise Karlsson Faudot
Ella Sjöbeck
Malin Bruce

§ Punkt	Beskrivning
1. Ordförande öppnar mötet	Ordförande öppnar mötet kl 18:15
2. Mötets behöriga utlysande	BESLUTAR <i>att</i> Godkänna mötets utlysande
3. Val av sekreterare	BESLUTAR <i>att</i> välja Elise Karlsson Faudot som sekreterare.
4. Val av justerare	BESLUTAR <i>att</i> välja Sebastian Pfaff som justerare.
5. Adjungeringar	Inga adjungeringar
6. Fastställande av föredragningslistan	BESLUTAR <i>att</i> Fastställa föredragningslistan.
7. Datum för protokolljustering	BESLUTAR <i>att</i> sätta datumet för justering tills den 14:e September.
8. Föregående mötesprotokoll	BESLUTAR <i>att</i> skicka tillbaka föregående mötetsprotokoll (S1) för språkliga justeringar.

9. Rapportering

a) *Presidiet*

Ella:

Håller på att koordinera allting som är Corona relaterat. Har förberett principdiskussioner och remisser. Missnöje har uppstått från kårernas håll gällande den Corona enkät som kårerna gav bort till universitetet. Sammanställning som universitetet gjort anses av många kårer inte vara tillräckligt bra, och kårerna anser att mycket av det viktiga tagits bort.

Rättighetslistan är i sin sluttamp och Ella har även fått sin nya telefon. Dialoger förs med en advokatfirma kring kostnader om denna advokatfirma skulle skriva en GDPR policy åt LUS. Kostnadsförslaget kommer i så fall skickas upp till Tinget.

Malin:

Tog ledigt den 14 augusti. Annars har fokus legat på rektorsvalet. Har även tackat av Boopolens sommarvikarie samt träffat kommun och studenter i Helsingborg. Har varit med på principdiskussionerna och haft avstämningar med KK. Presidiet tittar även på vad som händer utifall en heltidare skulle sjukskriva sig, både utifrån det rättsliga och ekonomiska perspektivet. Det är många uppstartsmöten och JLM- nätverket har haft sitt första möte.

b) *Styrelsen*

Inte gjort så mycket LUS arbete. Fixat lite med hemsidan, kollat på möjligheter till översättning till engelska, samt fixat access och nycklar till borgen.

c) *Övriga*

Inget att rapportera

10. Stadfästade av beslut

Inget stadfästade av beslut

11. Motioner *bilagor 2a, 2b and 2C*

LUS har några skulder kvar sedan 2017, som ska drivas in. Det beslutas att Ella ringer upp borgenärerna och återkopplar till styrelsen för vidare diskussion kring ämnet. Motionen bordläggs, och en 15 min paus tas. Mötet startar åter 19:15

12. Diskussion

a) *Diskussion om inventariefonden och eventuell proposition*

Styrelsen kommer ta fram en bättre proposition gällande de nya sofforna för LUS kontor inför nästa styrelsemöte. Detta lämnas in som motion för S3 och skickas senare upp som en proposition till Tinget. Ella behöver lite tid på sig för att kunna se vad som behövs för att kunna få en bra arbetssituation, men en dockningstation är inte det mest akuta.

*b) Ansvar för nätverken
Se bilagor 3a. and 3b.*

Pfaff säger att tanken med styrelsens deltagande i nätverken är avlastning av presidiets arbetsbörda. Dock blir det konstigt i de fall en presidie inte är med på mötena. Elise säger att det viktigaste är att kårerna inser att styrelsen bara fungerar som anteckningsstöd och inte har något med det politiska att göra. Malin påpekar att kårerna vet att LUS är kaotiskt, samt att det är lätt att man ger intrycket av att vara politisk, fastan man inte är det. Dock har kårerna just nu en positiv bild av nätverkens fungerande.

Pfaff håller med och säger att enda sättet att undvika några missförstånd kring det politiska är om en presidial alltid är med. Ella instämmer och säger att styrelseledamöterna inte ska sättas in en position där de kan uppfattas som politiska. Det som tar tid är det administrativa arbetet, som t.ex doodles, eller mejl. Hon skulle mycket hellre se att styrelsen hjälper till att koordinera nätverken. Man bör även kolla upp om nätverken får vara vägledande eller ej

Elise säger att hon gärna hjälper till, men vet inte hur mycket tid hon kan ge senare på året. Dock kan hon bara säga ifrån om det blir för mycket. Pfaff säger att det just nu är svårt att bedöma hur mycket arbete som måste läggas ner på nätverken. Malin tänker att man kan höra med Willhelm hur mycket han kan ta över klimatnätverket. Dessutom kanske inte KUB behöver så många möten och man kanske kan lägga ner KSP, vilket i så fall måste diskuteras på ett OK.

Uppdelningen av nätverken blir följande.

- HSSO- Ella, ber styrelsen om hjälp om det behövs.
- JLM- Ella, ber styrelsen om hjälp om det behövs
- LFN- Ella
- KSP- Ella, Pfaff hjälper till
- KUB- Malin
- MK- Malin/Willhelm

Styrelsen vill vidarebefordra till kårerna att styrelsen inte har någon politisk roll. Det är även viktigt att kårerna får information om det som påverkar dem mötessmässigt. Mötet börjar igen 20:30 efter en 10 min paus.

*c) Konkretisering av
verksamhetsplanen
bilagor 4a, 4b and 4c*

Stiftelserna

Det finns redan mycket kontakt med stiftelserna kreditkassan och Lillsjödäl. Kring frågan om hur man vill göra med styrelsemedlemmarna och stiftelserna säger Ella att vi måste först se om styrelseledamöterna ska sitta där. Ingen verkar ha undersökt eller dokumenterat vad LUS ansvar är, vilket blir ett återkommande problem för varje nya presidialer och styrelse. Ella vill även ringa Länsstyrelsen och fråga dem om vad exakt LUS ansvar är. I verksamhetsplanen vill styrelsen även ha mer konkreta åtgärder, som t.ex:

att ringa... att skriva ner.

Elise säger att det även är viktigt att förmedla till kårerna vad deras ansvar är gällande Lillsjödäl. Då kreditkassan har en stor del av det administrativa på LUS kansli är det även viktigt att veta vem som har ansvar utifall det blir problem. Situationen om viten måste även tas upp. Ella påminner att LUS ting måste ansvarsbefria styrelsen, vilket inte gjorts på år och där. Sedan måste det avslutade avtalet mellan kommunen och Daghemmet redas ut.

Pfaff säger att det viktigaste är att syftet med styrelsen och stiftelserna är utrett innan man tar på sig något ansvar, så att man vet vad man förväntas göra.

Tillgänglighet och inkludering:

Man bör utveckla LUS översättningspolicy, även om språk är en fråga många kårer tolkar olika. Frågan om när språket blir politiskt måste även tas upp och diskuteras. Utöver det måste LUS bli bättre på kommunikation och synas mer på sociala medier. Det sistnämnda kan göras på engelska. Går det även att skicka ut terminsbrev till studentrepparna eller kanske ha webinarer?

långa perspektiv och hållbara strukturer

Malin vill vara mer drivande i lönesamtal och kontakt/diskussioner med AF och KK. Gällande lönesamtalen finns det många mallar man kan få inspiration och hjälp från på nätet. LUS måste generellt bli bättre att arbeta med feedback och utveckla reglemente om vilka frågor som ska diskuteras var (mest inom KUB). Ella vill börja skapa rutiner genom möten, och LUS måste jobba hårt med kommunikationen. Här behövs mer konkreta mål. Diskussioner kring LUS överlämning bör även dem föras.

Pfaff tycker det är viktigt att involvera styrelsen så mycket det går. Han säger även att Lundagård har stora problem med organisation, och LUS kan där hjälpa dem med strukturer. Kan man kanske utreda hur de jobbar? Kanske genom lunchmöten? Han undrar även om det skulle gå att åka till Lillsjödäl och arbeta mer konkret med Verksamhetsplanen. Oavsett så måste vi ha ett annat möte där vi enbart fokuserar på detta.

13. Övrigt

Malin vill ha hjälp med Karnevalsorganet

14. Beslutsuppföljning

Styrelsen BESLUTAR

att

- Inte lägga S1 protokollet till handlingarna.
- Ella ska ringa upp gäldernärerna och återkomma till styrelsen. Därför bordläggs punkt 11.
- Inventariefondsansökan för sofforna ska renskrivas, skickas in till styrelsen som motion och vidare som proposition till Tinget.
- Ansvar för nätverken har delats upp, och det är bestämt att styrelsen ska ha en administrativ roll i dessa.
- Undersöka hur många möten nätverken behöver.
- konkretisera Verksamhetsplanen under ett annat möte, möjligtvis i Lillsjödalen.
- Pfaff ska vara sekreterare på nästa Karnevalsorgan.

15. Nästa möte

BESLUTAR

att sätta nästa möte till den 15:e september kl 18:00, AF borgen.

16. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet 21:30

Elise Karlsson Faudot
Mötessekreterare

Sebastian Pfaff
Justerare

Malin Bruce
Mötesordförande